
Referat fra Vordingborg Idrætsråds Generalforsamling. 

Mandag d. 25. marts 2024 blev der afholdt generalforsamling i Vordingborg 

Idrætsråd i Vordingborg Ro- og Kajakklub. Vi startede vanen tro med stegt flæsk og 

persillesauce, hvilket 16 personer havde valgt at tage imod. 

Derefter var der et fyldestgørende indlæg fra formand Pia Westergaard og 

næstformand Peter Ole Sørensen fra Rådet for frivillighed og folkeoplysning om 

rådet sammensætning, indflydelse o.l. 

Til den efterfølgende generalforsamling var følgende foreninger repræsenteret: 

Møns Sportsdykkerklub 

Broen 

Vestmøn Badminton 

Vordingborg Gymnastikforening 

Langebæk Alliancen 

Møn Golfklub 

Møns Håndboldklub 

Rafleklubben 

Skytteforeningen  

Møn Badminton 

 Og til selve generalforsamlingen: 

1) Per Skov blev valgt til dirigent og Ulla Røngaard som referent 

Dirigenten starter med at konstatere at generalforsamlingen er rettidigt 

indkaldt i forhold til vedtægterne. 

2) Bestyrelsens beretning findes andet sted 

3) Det af kassereren fremlagte regnskab blev godkendt 

4) Ingen indkomne forslag 

5) Fortsættelse af gratis medlemskab blev vedtaget for d.å., dog med en aftale 

om, at bestyrelsen arbejder på et kontingentforslag til næste 

generalforsamling. 



6) Budgettet fremlægges med et forventet underskud på ca. 20000,00 kr. Der 

arbejdes på at finde sponsorer, som vil støtte Idrætsrådets arbejde 

økonomisk. 

7) Lars Kleist bliver valgt til formand, 

8) Valg af kasserer er i ulige år 

9) Frank Larsen og ole Jessen bliver valgt for 2 år. Generalforsamlingen 

godkender at der indsættes ekstra medlemmer i løbet af året. 

10) Ingen stillede op til valg af suppleanter 

11) Hanne Haubro genvalgt som revisor og Bjarne Krog valgt som 

revisorsuppleant 

12) Else Marie Langballe kom afslutningsvis med et lille referat på vers. 

Lars Kleist havde et par afsluttende bemærkninger, bl.a. et lidt tårevædet 

farvel til den afgående formand Henrik Pape hvor han takkede ham for det 

store arbejde og for hans engagement i arbejde for idrætsområdet i 

Vordingborg Kommune igennem årene. Derefter slår han et slag for uddeling 

af idrætspriser som foregår i Mønshallen i maj måned, og hvor der stadig er 

plads til flere indstillinger til de forskellige priser. 

 


